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Formule 1, waar gaat dat heen?
Versie 2

De raad van de gemeente Heemstede in vergadering bijeen op 8 november 2018,
Constaterende dat:

o Formula One Management Limited, eigenaar van de Formule 1, het circuit van Zandvoort een

concreet aanbod heeft gedaan om in 2020 een grand prix te organiseren;

o Er meer dan 100.000 bezoekers te verwachten zijn op meerdere dagen;

r Het doorgaande verkeer in Heemstede en omliggende gemeenten nu al voor enorme problemen

zorgt in de spits en op mooie stranddagen;

Overwegende dat

Formule 1 in Zandvoort heeft grote ¡mpact vanwege de toename van verkeers- en geluidsoverlast en

bijkomende milieuschade;

Dat er, indien deze races toch in Zandvoort gaan plaatsvinden, vergaande maatregelen nodig zijn om
de toename van verkeers- en geluidsoverlast en bijkomende milieuschade te voorkomen;
Enerzijds Fl. zou passen binnen de bestaande vergunningen voor milieu en geluidx, maar twijfel
bestaat over toepassing van de huidige geluids- en milieunormen; * ln het Decisio-rapport van 7-11-
2017 staat: "Het evenement past binnen de huidige milieuvergunningen; voor de F1 zijn
geluidsdagen nodig van de hoogste categorie. (...) Zonder aanvullende vergunning, moet wel een
ander evenement komen te vervallen i.v.m. maximaal totaal aantal geluidsdagen".

Verzoekt het College:

Een krachtig signaal af te geven richting de gemeenten in Zuid-Kennemerland, de provincie Noord-

Holland en de MRA, dat Formule L in Zandvoort grote impact heeft;

lndien plannen voor een FL toch concreet worden, van de organisatie te eisen dat vervoer van

bezoekers van de Fl uitsluitend per trein, bus en fiets zal plaatsvinden;

En gaat over tot de orde van de dag.

Heemstede, 9 november 2018
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